【公雞和寶石的寓言故事】

　　一隻公雞在田野裡覓食，突然發現了一塊寶玉，不知是誰不小心掉在這裡了。公雞說道：“哇，你可真漂亮，要是你的主人找到了你，肯定會喜出望外。不過，對我來說，你卻毫無用處。與其得到世界上的所有珠寶，還不如得到一顆麥子更好。”

【公雞和寶石的故事寓意】

　　新夢想教育網提供的這篇公雞和寶石的故事說明了，對我們有用的東西才是自己真正需要的。

【公鸡和宝石的寓言故事】

　　一隻公鸡在田野裡觅食，突然发现了一块宝玉，不知是谁不小心掉在这裡了。公鸡说道：“哇，你可真漂亮，要是你的主人找到了你，肯定会喜出望外。不过，对我来说，你却毫无用处。与其得到世界上的所有珠宝，还不如得到一颗麦子更好。”

【公鸡和宝石的故事寓意】

　　新梦想教育网提供的这篇公鸡和宝石的故事说明了，对我们有用的东西才是自己真正需要的。
【The Fable of the Rooster and the Gem】

A rooster was looking for food in the field, and suddenly found a precious jade. I don't know who accidentally dropped it here. The rooster said, "Wow, you are so beautiful, and your master will be overjoyed if he finds you. But to me, you are useless. It is better to have a grain of wheat than to have all the jewels in the world. better."

[The moral of the story of the rooster and the gem]

[bookmark: _GoBack]This rooster and gem story provided by New Dream Education Network shows that what is useful to us is what we really need.
	公雞
	gōngjī
	cock / rooster

	覓食
	mìshí
	to forage / to hunt for food / to scavenge / fig. to make a living

	寶玉
	bǎoyù
	precious jade / treasures

	喜出望外
	xǐchūwàngwài
	to be pleased beyond one's expectations (idiom) / overjoyed at the turn of events

	珠寶
	zhūbǎo
	pearls / jewels / precious stones

	麥子
	màizi
	wheat / 



